
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από  το  αριθ.2/29-1-2018 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, 
  
 Αριθ. Απόφασης 20                             Περίληψη                                                                       

Μη έγκριση λογαριασμών εκκαθάρισης της Κοινωφελούς 
Επιχείρησης με την επωνυμία «Δημοτική Κοινωφελής 
Επιχείρηση Ξάνθης»  
 

Στη Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 29 Ιανουαρίου 2018 ημέρα Δευτέρα και ώρα 18:30, 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 
ύστερα από την αριθμ.πρωτ.2763/25-1-2018 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού 
Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου και 
κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου Δρεμσίζη Ιωάννη για να συζητήσει 
και να πάρει αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 40 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 32 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ
1) Δρεμσίζης Ιωάννης (Πρόεδρος) 
2) Ανταμπούφης Νικόλαος 
3) Γιαννώτα Θεοδώρα 
4) Γκιρτζίκη Αλεξία 
5) Δημούδη Χρυσούλα 
6) Ηλιάδης Θωμάς 
7) Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
8) Ιγιαννίδης Στέφανος 
9) Καμαρίδης Ιπποκράτης 
10) Καρά Αχμέτ 
11) Καρά Οσμάν Χασάν Λεβέντ 
12) Κιρατζή Ερκάν 
13) Κολλάρος Γεώργιος 
14) Λομβαρδέας Μιχαήλ 
15) Λύρατζης Πασχάλης 
16) Μιχαλοπούλου Αλίκη 

17) Μούρκας Χρήστος 
18) Μπογιάρ Αχμέτ Σελαϊντήν 
19) Μποζ Ραμαδάν 
20) Μυλωνάς  Γεώργιος 
21) Παπαδόπουλος Κυριάκος 
22) Ρεκάρης Μιχαήλ Χρυσοβαλάντης 
23) Σδρέβανος Μαρίνος 
24) Ταρενίδης Παναγιώτης 
25) Τσεγγελίδης Ιωάννης 
26) Τσέπελης Εμμανουήλ 
27) Τσιακίρογλου Σωτήριος 
28) Φανουράκης Εμμανουήλ 
29) Χαριτωνίδου Ειρήνη 
30) Χασάν Ογλού Ορχάν 
31) Χασάν Ογλού Φερτούν 
32) Χατζηευφραιμίδης Ιορδάνης 

ΑΠΟΝΤΕΣ 
1) Αγκόρτσας Απόστολος 
2) Γουναρίδης Στυλιανός 
3) Κυριακίδης Αλέξανδρος 
4) Μπαντάκ Σιαμπάν 
5) Μπεκήρ Ογλού Σουά 

6) Παρτσαλίδου Δέσποινα 
7) Πυρνάρη Ειρήνη 
8) Τριανταφυλλίδης Κων/νος 
9) Τσαρεκτσή Τζενάν 

(οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα) 
 
Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται και ο Δήμαρχος Ξάνθης κ. Χαράλαμπος Δημαρχόπουλος και η πρόεδρος 
της Δημοτικής Κοινότητας Ξάνθης κ. Τριανταφυλλιά Σωτηριάδου 
 
Γίνεται μνεία ότι οι δημοτικοί σύμβουλοι Μπογιάρ Αχμετ Σελαϊντήν και Ιωάννης Τσεγγελίδης αποχώρησαν 
οριστικά από τη συνεδρίαση πριν τη συζήτηση του 1ου θέματος. 

 
Ο Πρόεδρος Ιωάννης Δρεμσίζης κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου και και 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου στο 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης την αριθμ.πρωτ.2728/25-1-2018 
εισήγηση της Δ/νσης Οικονομικών Υπηρεσιών η οποία έχει ως εξής:   

«Σύμφωνα με την απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου με αριθμό 213/2011 η οποία εγκρίθηκε με 

την με αριθμό οικ. 4307/2011 πράξη του Γ.Γ. Αποκεντρωμένης Διοίκησης Μακεδονίας- Θράκης και 

δημοσιεύθηκε στο ΦΕΚ 1336/16-06-2011, αποφασίστηκε η λύση της κοινωφελούς επιχείρησης με την 

επωνυμία «Δημοτική Κοινωφελής Επιχείρηση Ξάνθης» (ΔΗΚΕΞ).  

Νομοθετικό πλαίσιο περί λύσεων της επιχείρησης:  

Σύμφωνα με το άρθρο 262 του Ν.3463/06: 

«1. Δημοτική ή κοινοτική κοινωφελής επιχείρηση μπορεί να λυθεί πριν την πάροδο της  διάρκειάς της με 

απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου, η οποία λαμβάνεται με την απόλυτη πλειοψηφία του 

συνόλου των μελών του και πράξη του Γενικού  Γραμματέα της Περιφέρειας που δημοσιεύεται στην 

Εφημερίδα της Κυβερνήσεως. Με την ίδια  διαδικασία λύεται η επιχείρηση υποχρεωτικά, εάν καταστεί 

ανενεργός για χρονικό διάστημα  άνω των δύο (2) ετών.  



2. Τη λύση της επιχείρησης ακολουθεί η εκκαθάριση αυτής. Μετά την εκκαθάριση της  επιχείρησης, όσα 

περιουσιακά στοιχεία απομένουν περιέρχονται στο Δήμο ή την Κοινότητα που  την είχε συστήσει.  

3. Η εκκαθάριση γίνεται μόνον από ορκωτούς ελεγκτές που ορίζονται από το δημοτικό ή  κοινοτικό 

συμβούλιο.» 

Αποφάσεις που αφορούν στη σύσταση, τροποποίηση, συγχώνευση, λύση ή κατάργηση δημοτικών 

κοινωφελών επιχειρήσεων και δημοτικών νομικών προσώπων δημοσίου δικαίου λαμβάνονται σύμφωνα με 

τα άρθρα 226-270 του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων (ν. 3463/ 2006). Οι αποφάσεις του Δημοτικού 

Συμβουλίου εγκρίνονται με πράξη του Γενικού Γραμματέα της Αποκεντρωμένης Διοίκησης, η οποία 

δημοσιεύεται στην Εφημερίδα της Κυβερνήσεως. (παρ.2 του άρθρου 16 του Ν.4147/2013) 

Σύμφωνα με το άρθρο 9 της Κ.Υ.Α. 50891/10.09.2007 (ΦΕΚ 1876/14.09.2007 τεύχος Β’) όπως 

τροποποιήθηκε από την απόφαση ΥΠ.ΕΣ. 12509/19.04.2017 (ΦΕΚ 1415/26.04.2017 τεύχος Β'): 

"1. Δημοτική ή Κοινοτική κοινωφελής επιχείρηση μπορεί να λυθεί πριν την πάροδο της διάρκειάς της με 

αιτιολογημένη απόφαση του Δημοτικού ή Κοινοτικού συμβουλίου, η οποία λαμβάνεται με την απόλυτη 

πλειοψηφία του συνόλου των μελών του και πράξη του Γενικού Γραμματέα της Περιφέρειας που 

δημοσιεύεται στην Εφημερίδα της Κυβερνήσεως. Με την ίδια διαδικασία λύεται η επιχείρηση υποχρεωτικά, 

εάν  

α) λήξει χωρίς να παραταθεί η διάρκεια της,  

β) πτωχεύσει και  

γ) καταστεί ανενεργός για χρονικό διάστημα άνω των δύο (2) ετών. 

2. Τη λύση της επιχείρησης ακολουθεί η εκκαθάριση αυτής. Μετά την εκκαθάριση της επιχείρησης, όσα 

περιουσιακά στοιχεία απομένουν περιέρχονται στο Δήμο ή την Κοινότητα που την είχε συστήσει. 

3. Η εκκαθάριση γίνεται μόνον από ορκωτούς ελεγκτές που ορίζονται από το Δημοτικό ή Κοινοτικό 

συμβούλιο. 

4. Με τον ορισμό των εκκαθαριστών παύει αυτοδίκαια η εξουσία των μελών του Διοικητικού Συμβουλίου 

και τις αρμοδιότητές του ασκούν οι εκκαθαριστές, εκτός από τις αρμοδιότητες που θα κρατήσει το ίδιο το 

Δημοτικό ή Κοινοτικό Συμβούλιο. Επίσης με τον ορισμό των εκκαθαριστών παύει αυτοδίκαια η εξουσία 

των ελεγκτών. Οι διοριζόμενοι εκκαθαριστές οφείλουν, μόλις αναλάβουν τα καθήκοντά τους, να 

ενεργήσουν απογραφή της περιουσίας της επιχείρησης. 

5. Στην εκκαθάριση διεκπεραιώνονται οι εκκρεμείς υποθέσεις, εισπράττονται οι απαιτήσεις, ρευστοποιείται 

η περιουσία και πληρώνονται τα χρέη της επιχείρησης. Το υπόλοιπο περιέρχεται στο Δήμο που έχει 

συστήσει την επιχείρηση. Οι λογαριασμοί της εκκαθάρισης εγκρίνονται από το Δημοτικό ή Κοινοτικό 

Συμβούλιο, το οποίο επίσης αποφασίζει για την απαλλαγή των εκκαθαριστών, από κάθε ευθύνη. Οι 

συζητήσεις και οι αποφάσεις των εκκαθαριστών καταχωρούνται περιληπτικά στο βιβλίο πρακτικών του 

διοικητικού συμβουλίου της επιχείρησης. 

6. Το στάδιο της εκκαθάρισης δεν μπορεί να υπερβεί την τριετία από την ημερομηνία έναρξης αυτής. Για τη 

συνέχιση της εκκαθάρισης πέραν της τριετίας και για όσο χρονικό διάστημα κρίνεται απαραίτητο κάθε φορά 

για την ολοκλήρωση αυτής, απαιτείται πράξη της αρμόδιας για την εποπτεία του δήμου Αρχής, κατόπιν 

σχετικής απόφασης του οικείου Δημοτικού Συμβουλίου. Ωστόσο, ο συνολικός χρόνος της εκκαθάρισης δεν 

μπορεί να υπερβεί την οκταετία. 

7. Αν η διάλυση επιχείρησης έγινε λόγω λήξης της διάρκειας ή λόγω πτώχευσης, που όμως ανακλήθηκε ή 

περατώθηκε με συμβιβασμό, είναι δυνατή η αναβίωση της επιχείρησης με απόφαση του Δημοτικού ή 

Κοινοτικού Συμβουλίου και πράξη του Γενικού Γραμματέα της οικείας Περιφέρειας".  

Με την με αριθμό 279/2011 απόφασή του το Δημοτικό Συμβούλιο, όρισε εκκαθαριστές τους κ.κ. 

Εμμανουήλ Μανουσάκη και Πελαγία Αμπατζή της ΣΟΕΛ. Με την με αριθμό 47/2013 απόφαση του 

Δημοτικού Συμβούλιου δόθηκε παράταση στη χρονική διάρκεια της σύμβασης των ανωτέρω μέχρι 31-12-

2013. Στη συνέχεια με την με αριθμό 81/2014 απόφαση του Δημοτικού Συμβούλιου, η χρονική διάρκεια της 

ανωτέρω σύμβασης παρατάθηκε μέχρι 31-12-2014. Και τέλος δόθηκε νέα παράταση μέχρι την 31-12-2015 

με την με αριθμό 12/2015 και την ολοκλήρωση της εκκαθάρισης, απόφαση του Δημοτικού Συμβούλιου.  

Οι εκκαθαριστές που ορίστηκαν με την ανωτέρω απόφαση ολοκλήρωσαν την εκκαθάριση τους 

λογαριασμούς της οποίας παρουσιάζω ενώπιον σας για την απαιτούμενη έγκριση, προκειμένου να εγκρίνετε 



το χρόνο διάρκειας της περιόδου εκκαθάρισης, την ψήφιση των οικονομικών στοιχείων της εκκαθάρισης, να 

εγκρίνετε τον ισολογισμό πέρατος της εκκαθάρισης και την έκθεση πεπραγμένων των εκκαθαριστών.  

Επίσης να ορίσετε εκπρόσωπο του Δήμου για την παράδοση και παραλαβή των περιουσιακών 

στοιχείων της επιχείρησης, που περιέρχονται στο Δήμο Ξάνθης και να προβείτε στην απαλλαγή των 

εκκαθαριστών από κάθε ευθύνη. 
Επισημαίνουμε, ότι τα έξοδα που θα προκύψουν από την ημερομηνία έγκρισης του εν λόγω 

ισολογισμού μέχρι την οριστική διαγραφή της ΔΗΚΕΞ, από το μητρώο επιχειρήσεων, θα επιβαρύνουν το 
προϊόν εκκαθάρισης. (Η ακίνητη περιουσία της επιχείρησης που περιέρχεται στο Δήμο Ξάνθης, θα πρέπει 
να μεταγραφεί στο αρμόδιο υποθηκοφυλακείο)». 

Επακολούθησε συζήτηση η οποία βρίσκεται καταγεγραμμένη σε ηλεκτρονική μορφή που τηρείται 
στο αρχείο του γραφείου του Δημοτικού Συμβουλίου και τέθηκαν διευκρινιστικές ερωτήσεις από τους 
δημοτικούς συμβούλους οι οποίες και απαντήθηκαν από τον κ. Μανουσάκη. 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Εμμανουήλ Φανουράκη ο οποίος 
στην τοποθέτησή του είπε: «Δεν είχα σκοπό να τοποθετηθώ αλλά επειδή ακούστηκαν κάποια πράγματα εδώ 
μέσα και καλό είναι οι εντυπώσεις και να απαντώνται και να διευκρινίζονται θέλω να πω ότι από τη δική 
μου πλευρά όσο ήμουν πρόεδρος της δημοτικής και μετά της κοινωφελούς επιχείρησης ουδέποτε εμείς σαν 
διοικητικό συμβούλιο είχαμε ταμειακό απόθεμα ή μετοχικό κεφάλαιο σε μετρητά. Στο ποσό που ανέφερε 
και ο κ. Λύρατζης. Όσο αφορά τις απαιτήσεις στην περίοδο της εκκαθάρισης, όλοι σας αν προσέχατε θα 
βλέπατε, ότι τον Απρίλη του 2011 πάρθηκε απόφαση από το ΔΣ, τότε. Το Μάιο του 2011 πήρε απόφαση το 
ΔΣ να ορίσει ορκωτούς εκκαθαριστές. Σαν διοικητικό συμβούλιο της κοινωφελούς επιχείρησης, 
αντιμετωπίσαμε ένα πρόβλημα και θεωρώ σωστά πράξαμε, αυτούς τους 2-3 μήνες, από τον Απρίλιο μέχρι 
τον Ιούνιο που ανέλαβαν οι εκκαθαριστές, οι δημοτική επιχείρηση δεν μπορούσε να χρηματοδοτηθεί από το 
δήμο τον προϋπολογισμό που είχε. Αλλά ταυτόχρονα διαπιστώσαμε το πρόβλημα, ότι οι δημοτικοί 
υπάλληλοι, 33 υπάλληλοι, δεν μπορούσαν να πληρωθούν αυτούς τους μήνες. Τα χρήματα λοιπόν που είχαμε 
για τις ΘΛΕ ένα ποσό των χρημάτων, αποφάσισε ομόφωνα το διοικητικό συμβούλιο της κοινωφελούς 
επιχείρησης, να πληρώσει τους υπαλλήλους της κοινωφελούς επιχείρησης και μετά του δήμου Ξάνθης. 33 
άτομα μαζί με τις ασφαλιστικές τους εισφορές. Έτσι λοιπόν δημιουργήθηκαν οι ανάγκες και οι απαιτήσεις 
των τρίτων στο ποσό που ανέφερε ο κ. Μανουσάκης, για το υπόλοιπο της εκκαθάρισης. Εγώ από την 
πλευρά μου θέλω να δώσω συγχαρητήρια στον κ. Μανουσάκη για την πολύ σωστή δουλειά που έκανε, τη 
συνεργασία που είχαμε όσο καιρό ήμουν πρόεδρος της κοινωφελούς επιχείρησης, και θεωρώ ότι είναι τιμή 
στους δήμους αλλά και σε όλες τις ΑΕ ή όπου χρειάζονται ορκωτοί εκκαθαριστές να υπάρχουν τέτοια 
άτομα. Εμείς σαν κοινωνία δημοτών θα δεχτούμε την εκκαθάριση. Ευχαριστώ πολύ». 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Σωτήριο Τσιακίρογλου ο οποίος 
στην τοποθέτησή του είπε: «Έχουμε ένα θέμα της προηγούμενης δημοτικής αρχής όσο αφορά τη λύση της 
συγκεκριμένης εταιρίας που έχουμε…το θέμα είναι δισδιάστατο. Υπάρχει το τεχνοκρατικό θέμα, το θέμα 
των ορκωτών λογιστών που θα προβούν στη λύση, υπάρχει όμως και το πολιτικό θέμα, της δημιουργίας 
εταιριών από τους δήμους όπου βλέπουμε όλες οι εταιρίες του δήμου αποτύχαν παταγωδώς για το σκοπό για 
τον οποίο δημιουργήθηκαν. Και ευτυχώς ήρθε ο Καλλικράτης ως λυδία λίθο για να απαλείψει όλη αυτή την 
παταγώδη αποτυχία όλων των δήμων της Ελλάδος και να δημιουργήσει δύο νέα ΝΠ, αυτά τα οποία 
δυστυχώς δημιουργήθηκαν τα προηγούμενα χρόνια. Από τη δικιά μας πλευρά, επειδή δεν συμμετείχαμε στο 
προηγούμενο ΔΣ σήμερα στο συγκεκριμένο θέμα θα δώσουμε Λευκή ψήφο λόγω του ότι είμαστε αντίθετοι 
προς το επιχειρείν αυτό που επιχείρησε να κάνει ο δήμος, δηλαδή να κάνει εταιρίες διότι δυστυχώς όλες 
ήταν ζημιογόνες. Ευχαριστώ πολύ». 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Ιπποκράτη Καμαρίδη ο οποίος 
στην τοποθέτησή του είπε: «Κι εμείς από τη στιγμή που λείπαμε από το προηγούμενο, βέβαια 
παρακολουθούσαμε σαν απλοί δημότες την όλη κατάσταση, αλλά λείπαμε για να έχουμε πρόσβαση στα 
άδυτα αυτών των καταστάσεων, θεωρούμε ότι ο Καλλικράτης καλά έκανε και τα συμπύκνωσε, εκεί θα 
μείνουμε, η συνεργασία μας με τον κ. Μανουσάκη έδειξε ότι ο άνθρωπος έρχεται εδώ, προσπαθεί να τα 
στρογγυλέψει από δω, να τα στρογγυλέψει από  κει, οπότε…κι εμείς λόγω της άγνοιας που έχουμε και για 
να μην είμαστε…θα ψηφίσουμε λευκό γιατί ένα πράγμα το οποίο δεν το κατέχουμε, δεν μπορούμε να 
έχουμε άποψη».  
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Νικόλαο Ανταμπούφη ο οποίος 
στην τοποθέτησή του είπε: «Μετά τις ερωτήσεις που έκανα και τη συζήτηση που ακολούθησε με βάση τις 
ερωτήσεις που έθεσαν και οι υπόλοιποι συνάδελφοι, εγώ έχω να τονίσω ότι συνολικά δεν εξαφανίστηκαν οι 
αμφιβολίες μου σχετικά με τη σκοπιμότητα της έγκριση της εκκαθάρισης αυτή τη στιγμή, με δεδομένο ότι 
και το χρονικό περιθώριο των 8 ετών ως maximum που δίνεται υπάρχει και ενδεχομένως θα μπορούσαμε να 
περιμένουμε για να διευθετηθούν και μερικά ζητήματα που αυτή τη στιγμή προέκυψαν φανερά. Έτσι λοιπόν 
με βάση το γεγονός ότι δεν έχει εκκαθαριστεί ακόμη το ΦΥΣΙΣ και ήταν αυτός ένας από τους λόγους που 



έγινε η τελευταία τροποποίηση και δόθηκε η παράταση, με βάση το γεγονός ότι εκκρεμεί φορολογικός 
έλεγχος κατανοώ ότι δεν υπάρχει…ότι έγιναν όλες οι προσπάθειες από τη μεριά των εκκαθαριστών για να 
προκληθεί, δεν λέω λοιπόν ότι υπάρχει κάποια σκοπιμότητα σ’ αυτό, αλλά είναι ένα αντικειμενικό γεγονός 
ότι εκκρεμεί η φορολογική εκκαθάριση της εταιρίας, ας το πω έτσι, από τις φορολογικές αρχές και με βάση 
το γεγονός ότι μπερδεύτηκα κιόλας να σας πω από την ιστορία αυτής της εκκαθάρισης, μια που όχι στην 
τελευταία τροποποίηση με την οποία δώσαμε την τελευταία παράταση, αλλά στην προτελευταία, ο κ. 
Δήμαρχος είχε διαφωνήσει τότε ως δημοτικός σύμβουλος και είχε ψηφίσει λευκό. Η αλήθεια είναι ότι 
μπερδεύτηκα εγώ μ’ αυτή τη στάση κι εξακολουθεί αυτό το μπέρδεμα και τώρα. Όλα αυτά λοιπόν με 
κάνουν να διατηρώ τις αμφιβολίες μου και γι’ αυτό το λόγο θα ψηφίσουμε λευκό».  

Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Γεώργιο Κολλάρο ο οποίος στην 
τοποθέτησή του είπε: «Πολλά λευκά κ. Πρόεδρε ακούστηκαν. Εγώ δεν θα πω δυστυχώς δεν ήμουν στα 
προηγούμενα, ήμουν. Νομίζω ότι στα ερωτήματα που έβαλε ο κ. Λύρατζης, ήταν ίδια μ’ αυτά που είχε 
ζητήσει ο κ.  Ξυνίδης κάποτε. Και είχε πάρει την απάντηση ότι τα έχουμε και ποιοι ήταν και σε ποιους  
χρωστάγαμε κτλ και οι καταστάσεις θα είναι στη διάθεσή σας. Νομίζω ότι δεν λέει ψέματα ούτε τώρα, ούτε 
τότε σ’ εκείνη την απάντηση. Να πω λοιπόν ότι εμείς που παρόλο ότι θα μπορούσαμε να πούμε ότι το 2011 
είμαστε σχετικά καινούριοι βάλαμε το ζήτημα ότι υπάρχουν εργαζόμενοι κυρίως σ’ αυτή την επιχείρηση και 
με την προϋπόθεση ότι αυτοί δεν θα χάσουν τα δεδουλευμένα τους εμείς δεν θα αντιταχθούμε στην 
εκκαθάριση και θα σας πω για ποιο λόγο. Γιατί πριν από τον Καλλικράτη που τόσα πολλά καλά ακούγονται 
σήμερα, παρόλο ότι κανένας δεν τον θέλει, υπήρχε ο Καποδίστριας που είχε κάνει τους δήμους επιχειρήσεις. 
Και όταν εμείς το λέγαμε μερικοί λέγανε όχι, αυτό είναι ωραίο πράγμα, τώρα ακούω ευτυχώς ήρθε ο 
Καλλικράτης και το άλλαξε αυτό το καθεστώς και αντί να είναι ο δήμος επιχείρηση, φροντίζει να 
μεταβιβάζει το καλύτερο κομμάτι, σε ιδιωτικούς φορείς, ευτυχώς όχι ακόμα στην πόλη μας. Αλλά αν ρίξετε 
μια ματιά σε μια σειρά από μεγάλους δήμους, οι μικρότερους, αυτό έχει συμβεί κατά κόρον. Και φοβάμαι 
ότι θα είμαστε πειραματόζωο και για τα απορρίμματα στο συγκεκριμένο ζήτημα και μακάρι να βγούμε 
ψεύτες. Γιατί ακούστε να δείτε. Ο Καλλικράτης είναι θνησιγενής. Ετοιμάζει το υπουργείο να τον αλλάξει. 
Όχι για να φέρει την απλή αναλογική, αυτή την ξόρκισε. Αλλά να ξέρετε ότι ακόμα και στο συγκεκριμένο 
ζήτημα που συζητάμε τώρα για το πώς θα διαχειριζόμαστε το δημόσιο πλούτο, θα φαίνεται ότι έρχονται 
δικαιώματα στους δήμους, θα παραχωρηθούν κι άλλες αρμοδιότητες χωρίς στην πραγματικότητα 
πραγματική αξία, και το μόνο που θα κάνουν είναι να ζητάνε από τους δημότες έμμεσα να 
χρηματοδοτήσουν τέτοιες δραστηριότητες. Εμείς και το 2011 και το 2013 και το 2015 ψηφίσαμε να λυθεί 
αυτή η σχέση που υπάρχει η επιχειρηματική τονίζοντας ταυτόχρονα ότι αυτές οι ΔΗΚΕΑ, ΔΗΚΕΧΩ, 
ΔΗΚΕΞ ανάλογα ποιος δήμος είναι ήταν αν το δείτε στη συντριπτικές τους, μη κερδοσκοπικές οργανώσεις. 
Που σημαίνει ότι από τη γέννα τους χρέωναν τους δήμους με όποια στραβοτιμονιά. Δεν λέω ότι έγινε 
οτιδήποτε, μακριά από μένα, γιατί δεν έχω τα στοιχεία. Αλλά σας λέω και πάλι, από το 2011 είπαμε να 
τελειώσει αυτή η ιστορία με τη ΔΗΚΕΞ και είπαμε ότι δεν έχει κανένα νόημα, όχι μόνο γιατί ο 
Καλλικράτης δεν της δίνει και πολλή ζωή αλλά επειδή και η ίδια δεν πήγαινε καλά από μόνη της. Δεν είχε 
να παρουσιάσει κάτι. Ήξεις αφήξεις. Και πήραμε και δώσαμε και κάτι πάμε να κάνουμε, και ποτέ δεν ήρθε 
χειροπιαστά ένας απολογισμός ότι αυτή τη χρονιά η συγκεκριμένη εταιρία έκανε πέντε θετικά κι ένα 
αρνητικό βήμα. Ποτέ. Όλα πήγαιναν έρχονταν σα να ήταν ένα απλό λογιστήριο. Εγώ νομίζω ότι είναι βάρος 
για το δήμο έτσι κι αλλιώς. Θα ψηφίσουμε και σήμερα την εκκαθάριση. Και νομίζω ότι δεν πρέπει να 
έχουμε άλλες απαιτήσεις από τους εκκαθαριστές γιατί αν το ψάξει κανείς και λίγο παραπίσω, σήμερα είναι 
απλήρωτοι. Μ’ αυτά κ. πρόεδρε, θέλουμε να τελειώσουμε την τοποθέτηση».   

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Πασχάλη Λύρατζη ο οποίος είπε: 
«Έκανα κάποιες ερωτήσεις, πήρα κάποιες απαντήσεις, έβγαλα κάποια συμπεράσματα, χωρίς να θέλω 
κανένα μα κανένα να είμαι κριτής ούτε να κρίνω κάποιον, δεν έχω το ρόλο αυτό και ούτε πρέπει να τον έχω. 
Θα μείνω όμως στη φράση της κ. Σπανού που είπε πρόεδρε, στο επόμενο ΔΣ θα σας φέρω τα στοιχεία που 
θέλετε. όπως επίσης και στη φράση του κ. Μανουσάκη που είπε ναι, έχω τα στοιχεία, δεν τα έχω μαζί μου 
κάποια στιγμή θα σας τα δώσω τα στοιχεία αυτά. Θα ήθελα λοιπόν να πάρουμε τα στοιχεία αυτά στα χέρια 
μας, να κατατεθούν στο ΔΣ τα στοιχεία τόσο της κ. Σπανού και του κ. Μανουσάκη, να αναβληθεί το θέμα 
και να το ξαναφέρουμε με τα στοιχεία στα χέρια μας, προκειμένου να το ξανασυζητήσουμε» πρόταση η 
οποία δεν έγινε ομόφωνα αποδεκτή.  

Τέλος ο Πρόεδρος κάλεσε το σώμα να αποφασίσει σχετικά.  
ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων έχοντας υπόψη του την εν λόγω εισήγηση,  
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 

Τη μη έγκριση λογαριασμών εκκαθάρισης της Κοινωφελούς Επιχείρησης με την επωνυμία 
«Δημοτική Κοινωφελής Επιχείρηση Ξάνθης». 

Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Εμμανουήλ Φανουράκης, Γεώργιος 
Κολλάρος, Θεοδώρα Γιαννώτα, Ιωάννης Δρεμσίζης, Αναστάσιος Θεοδωρίδης, Αχμέτ Καρά, Λεβεντ Καρά 



Οσμάν Χασάν, Χρήστος Μούρκας, Γεώργιος Μυλωνάς, Κυριάκος Παπαδόπουλος, Μιχαήλ Χρυσοβαλάντης 
Ρεκάρης, Εμμανουήλ Τσέπελης, Ειρήνη Χαριτωνίδου, Ορχάν Χασάν Ογλού.  

Οι δημοτικοί σύμβουλοι Σωτήριος Τσιακίρογλου, Ιπποκράτης Καμαρίδης, Νικόλαος Ανταμπούφης, 
Αλεξία Γκιρτζίκη, Χρυσούλα Δημούδη, Θωμάς Ηλιάδης, Στέφανος Ιγιαννίδης, Ερκάν Κιρατζή, Μιχαήλ 
Λομβαρδέας, Πασχάλης Λύρατζης, Αλίκη Μιχαλοπούλου, Ραμαδάν Μποζ, Μαρίνος Σδρέβανος, 
Παναγιώτης Ταρενίδης, Φερτούν Χασάν Ογλου, Ιορδάνης Χατζηευφραιμίδης ψήφισαν Λευκό.. 
……………………………………………………………………………………………………………….. 
 Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
      Ο Πρόεδρος         Τα μέλη 
Δρεμσίζης Ιωάννης                                      (Ακολουθούν υπογραφές) 
      (Υπογραφή)            Ακριβές απόσπασμα 

Ξάνθη 14-2-2018 
Με εντολή Δημάρχου 
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Ανδρέου Μαρία – Άννα  


